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1 Bună seara, prieteni. Acum, înainte ca să vă așezați, doar să avem 

un mic cuvânt către Domnul Isus. 

Bunul nostru Tată ceresc, Îți suntem atât de recunoscători pentru 

toate lucrurile. Căci prin Cristos au fost făcute toate lucrurile. Și noi Îți 

mulțumim pentru că Tu ai făcut o cale pentru noi și să fim împreună, să 

avem părtășie împreună și dragostea Ta să fie revărsată peste tot în inimile 

noastre prin Duhul Sfânt. Noi Îți mulțumim pentru această biserică în seara 
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aceasta, pentru păstorul ei, pentru toți diaconii ei și pentru lucrători, 

administratori, pentru fiecare vizitator din porțile noastre în seara aceasta. 

Și ne rugăm, Doamne, ca mărețul Duh Sfânt al lui Dumnezeu să 

vină în mijlocul nostru în seara aceasta și să lucreze nespus de abundent 

în seara aceasta. Acordă aceasta, Tată. Iartă-ne de păcatele noastre acum, 

așa cum ne apropiem de acest timp de învățătura Cuvântului și pentru 

gloria lui Dumnezeu. Noi cerem asta în Numele lui Isus. Amin. Vă puteți 

așeza. 
2 Suntem fericiți să fim aici din nou în seara aceasta la Biserica 

Filadelfiană, noi am fost... Eu am avut-o toată încurcată. M-am gândit că 

voi fi... am anunțat seara trecută Lane Tech pentru această seară. Este un 

lucru bun, cineva a prins asta. Și băiatul a intrat... Fratele Wood și ei au luat 

niște cartonașe de rugăciune și urmau să se grăbească spre Lane Tech să 

distribuie cartonașele de rugăciune, au venit înapoi, au spus: „Ascultați 

nimeni nu este acolo.” 

M-am gândit: „Eu nu sunt înapoi în Mexic, nu-i așa?” Mă gândeam 

că am ajuns înapoi în Mexic iarăși. Când ne-am dus la arena de tauri în 

seara aceea și nimeni nu era acolo. Astfel... 
3 Dar suntem fericiți să fim aici în această biserică în seara asta 

pentru gloria lui Dumnezeu. Crezând că Dumnezeu vă va binecuvânta pe 

toți nespus de abundent și să vă dea ceea ce voi ați venit să primiți. Și noi 

suntem...Acest frate Joseph, din seara când el a venit să facă o prezentare, 

aș fi vrut să pot numai să trăiesc la acel nivel de reputație pe care el 

încearcă să mi-o facă. Aceea este doar pentru că lui îi place de mine, voi 

știți... Nu chiar așa, eu nu sunt vrednic de acel fel de prezentare și eu---eu 

doar sunt slujitorul Domnului. Dar el sigur... El poate mă pune într-un loc 

astfel că eu trebuie să trăiesc foarte dedicat, voi știți. 

Fiecare, eu cred, se simte așa de bine atât cât este posibil în seara 

aceasta la acest timp, astfel ca Domnul să ne binecuvânteze împreună. 

Mulți din voi de-aici, desigur, sunt poate în nevoie și bolnavi și doresc 

binecuvântarea lui Dumnezeu. Nu suntem noi fericiți în seara aceasta că 

avem un Dumnezeu care ne poate da ceva din binecuvântarea Lui, care ne 

poate da lucrurile bune pe care le dorim? Cum ar fi dacă nu am fi avut niciun 

Tată ceresc? 
4 Știți, eu---eu le spuneam băieților cu ceva timp în urmă venind aici, 

am spus despre cât trebuie să fim noi de fericiți tot timpul. Dumnezeu nu 

vrea ca voi să fiți triști. Știți voi ce face o stare de iritare? Și acea mânie 

veche este unul din cele mai îngrozitoare lucruri. Și ea---ea este cam 
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șaizeci la sută cauza tuturor bolilor; este mânia. Da, domnule, acele accese 

de mânie tu le lași să se dezlănțuie, amintește-ți tu dezvolți un cancer, ulcer 

sau ceva asemănător, când tu faci asta. Când tu ajungi iritat față de cineva 

„Nu mă voi mai duce acolo. Aștept până o să pot să-i învăț minte.” În regulă. 

Amintește-ți, tu ești cel ce vei plăti pentru asta.  Doar păstrează-te fericit. 

Povestioara spunea că era un măcăleandru mic într-o dimineață 

care stătea pe o ramură, ciripind către perechea lui mică. Mica lui parteneră 

a zburat în jos la el și a spus: „Știi, eu sunt așa---sunt așa de preocupată în 

această dimineață în legătură cu un lucru.” 

  A spus: „Ce?” A spus: „Noi, măcăleandrii nu ne îngrijorăm 

niciodată.” 
5 „Dar eu doar mă întreb dacă acele biete creaturi, ființele umane, 

care privesc cu fețele încruntate, ele umblă, mă întreb, poate ele nu au un 

Tată ceresc care veghează asupra lor cum avem noi, măcăleandrii.” 

Aceea-i treaba cu asta. Voi n-ați auzit niciodată ca ei să aibă 

tensiune mare de sânge, nu-i așa? Nu. Nu, nu auziți nicio ambulanță 

sunând sirena pentru ei sau așa mai departe (Vedeți?), ei---ei trăiesc în 

adevărata cale asigurată a lui Dumnezeu. Suntem întotdeauna noi care 

facem lucruri greșite. Noi suntem cei care cunoaștem știința, voi știți; 

suntem inșii deștepți. Și astfel ei... noi... Păsările nu se schimbă. Știți, 

păsările încă își construiesc cuiburile cum au făcut în grădina Edenului; ele 

nu se schimbă niciodată. Înțelegeți? Noi suntem cei care ne schimbăm. 

Fratele iudeu... Acum, dacă este un frate iudeu aici nu intenționez aceasta; 

și eu sunt un iudeu. Așadar știți, el a spus: „Ei bine,” a spus el, „necazul 

este cu oamenii.” Vedeți? El a spus: „Pasărea zboară jos pe drum să prindă 

un gândac. Mașina trece peste ea.” A zis---a zis: „Sunt oamenii.” Așa că 

aceea este de asemenea corect. „Pasărea are un drept la gândac, dar—

dar oamenii au inventat un automobil și trec peste ea.” Vedeți, el a spus: 

„Sunt oamenii.” Și aceea este greșit. Noi suntem cei care deranjăm lumea. 

Dumnezeu a făcut-o minunată și frumoasă pentru noi. Dar noi o deranjăm 

prin căile  noastre. Noi suntem atât de științifici, știți: totul trebuie să fie doar 

în acest fel, felul cum gândim noi. 
6 Eram la Muntele Palomar, Muntele Wilson, mai degrabă, California, 

acum câteva săptămâni sau acum câteva luni. Și eu eram așezat în 

observator acolo și tot ce am aflat vreodată despre sistemul solar, să fie 

dovedit științific când eram un băiat, cam cu treizeci de ani în urmă, totul   

s-a schimbat acum și s-a dovedit științific că ei au greșit atunci. V-ați gândit 

vreodată la aceea? Eu obișnuiam să... Se obișnuia să mi se spună că 
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absolut---soarele stătea pe loc și lumea---lumea se rotea în jur. Vedeți? Dar 

acum ei spun că aceea era greșit. Soarele se mișcă. Înțelegeți? Soarele 

aleargă de asemenea, ambii se mișcă acum. Așa că eu---eu nu pot 

înțelege. 

Așadar știți, Iosua putea să fi avut dreptate când a spus, a cerut 

soarelui să stea liniștit. Înțelegeți? Înțelegeți, întotdeauna---să afli, tu vino 

înapoi la Biblie, aceea este Cartea adevărată. Domnule Moore, vreau să 

spun cartea de știință. Domnule Moore, vreau să spun că Biblia este 

adevărata Carte de știință. Înțelegeți? 
7 Băiatul domnului Moore și-a luat diploma în știință și a obținut un fel 

de---de onoare sau ceva și un mare savant a venit și eu aveam o adunare 

în Shreveport la timpul acela. Și el i-a dat lui acest titlu și când l-a îmbrățișat, 

el a spus: „Acum, fiule,” a spus „în sala de știință”, a spus, „sunt așa de 

multe cărți despre știința modernă, a zis, „dacă tu le-ai citi pe toate, asta     

ți-ar lua probabil,” am uitat câți ani, așa de mulți ani, trei sau patru ani să 

citești prin cele mai recente volume de știință. A spus: „Când tu ai trecut 

prin toate, tot ce-ai aflat tu va trebui să-ți scoți din minte deoarece vor fi 

schimbate între timp.”(Înțelegeți?) de știința modernă (Înțelegeți?), ele toate 

s-au schimbat. Înțelegeți? 
8 Eu n-am spus deloc, nimic. Am așteptat până în acea seară pentru 

că el urma să participe la serviciu. Eu am făcut un... Am spus: „Știți ceva? 

Am auzit acea declarație făcută astăzi,” dar am spus „eu vreau să vă spun 

ceva, băieți.” Am zis: „Eu vă pot arăta o Carte care niciodată nu se va 

schimba. Și ceea ce Ea zice acolo, Aceea va fi tot la fel întotdeauna.” Așa 

este! Astfel să---să ne alipim de Aceasta. Aceasta este corectă. Dumnezeu 

a spus felul în care El a făcut lucrurile, întocmai corect. 

Aici nu demult am văzut unde știința a dovedit că---că era greșit 

când Avraam a spus că avea cămile jos în Gherar, jos acolo, știți și așa mai 

departe. Nu, niciodată n-a fost o cămilă acolo. 

Ei bine, știți voi, ei au trebuit să sape primprejur cu un hârleț vechi 

acolo într-o zi și au aflat într-adevăr că au fost niște cămile jos acolo. 

Înțelegeți? 
9 Astfel, ei au spus că zidurile Ierihonului au căzut unul peste altul. Ei 

au săpat peste tot prin jur acolo: „Nu, aceea este greșit.” Un ins doar a săpat 

ceva mai multe lopeți pline cu câțiva ani în urmă și a aflat că acolo erau 

zidurile căzute unul peste altul, întocmai exact cum a spus Biblia. Voi 

întotdeauna trebuie să vă întoarceți la Aceasta. Aceasta este adevărată. 

Eu cred Cuvântul cu toată inima mea. Acolo este bazată credința mea. 
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De multe ori când noi suntem aici în biserică și putem vorbi ca o 

familie, mie doar mi-ar place să spun aceasta (Fratele Branham își drege glasul) 

să vă explic puțin(Scuzați-mă) că al meu...motivul că aceste lucruri se 

întâmplă, motivul că Domnul a fost bun cu mine, desigur, este harul suveran 

și alegerea. Dar un singur lucru, eu cred că Biblia este Adevărul. Eu---eu 

nu știu ce alte lucruri să spun și care teorii sunt de la oameni și ce 

denominațiuni diferite fac din asta. Eu doar cred Biblia întocmai în felul în 

care este scrisă Ea, doar în acest fel. Eu O accept pe acele baze pentru că 

întotdeauna am aflat că Ea este exact adevărul, chiar exact adevărul. Și Ea 

nu poate fi altceva. 
10 Așadar acum, dat fiind că eu m-am lăudat atât de mult în legătură 

cu această minunată Carte, noi vrem să citim din Ea în câteva momente și 

să vedem dacă putem găsi ceva Acolo înăuntru despre ce Domnul vrea să 

ne vorbească un pic de timp în seara aceasta. 

Acum, lăsați-mă să fac aceasta original și oficial. Fratele Joseph 

Mattsson Boze, dacă  n-ar fi această audiență, eu l-aș numi Joseph, dar 

fiindcă este el aici, eu... Sunt serviciile aici, mâine seară? (Fratele Boze 

răspunde: „Până vineri seara.”) Până vineri vor fi aici în tabernacol sau biserică,        

scuzați-mă. Vor fi aici în biserică până vineri. Frate Wood, Billy, cartonașele 

de rugăciune trebuie distribuite aici mâine seară; voi băieți luați asta. Mâine 

seară la... să zicem, șase treizeci. Aceea vă va da timp, va fi aceea destul 

de devreme pentru voi, frate Wood, atunci, Billy? (Fratele Boze spune: „Noi avem 

servicii după masă dacă preferi să le distribui atunci.”) 

11 Acum, cum faceți voi aceea, Joseph, când le distribuiți în...? (Fratele 

Boze spune: „Oricând vrei tu.) După amiază este bine, dar unii oameni pleacă și 

atunci seara eu voi spune: „Cheamă-i de la 15 la 35.” Opt dintre ei nu sunt 

acolo; au plecat acasă, nu s-au mai întors. Și atunci tu ești tot iarăși 

încurcat. Înțelegeți? Așa că este mai bine pentru voi să fiți chiar acolo, luați 

cartonașul vostru și veniți direct la platformă. Înțelegeți? Și astfel de la șase 

treizeci va fi timp suficient pentru oameni să vină și să-și primească 

cartonașele lor de rugăciune pentru linia de mâine seară, cu voia Domnului. 

Și Îl iubiți voi? (Adunarea spune „Amin.”) Minunat, aceea este chiar bine. Acum, 

în cartea lui---lui Isaia, capitolul al 40-lea și noi am dori să citim doar un 

mic verset să luăm un context din el, al 40-lea capitol și al 3-lea verset. 

 

  Glasul celui ce strigă în pustiu. Pregătiți calea Domnului, 

neteziți în pustiu o cale...  pentru al nostru---pentru 

Domnul nostru, pentru Dumnezeul nostru. 
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Acum, fie ca El să adauge binecuvântările Lui la citirea Cuvântului 

Său. „Pregătiți calea Domnului.” 
12 Desigur, asta are de-a face cu Ioan Botezătorul. Dar noi vrem s-o 

folosim în alți termeni în seara aceasta. „Căile Domnului.” Domnul 

întotdeauna a avut o cale de-a face lucrurile. Și astfel, când noi ne gândim 

la căile Lui, trebuie să mergem înapoi la Biblie să aflăm ce-a spus El despre 

asta. Și astfel, în Biblie sunt două adevăruri mărețe cu care vrem noi să 

avem de-a face în seara aceasta, din Vechiul Testament, despre care au 

vorbit toți profeții evrei de la Geneza până la Maleahi. Și atunci, de-acolo, 

a fost prima venire a confirmării Cuvântului Său. Acum, acele două 

adevăruri mărețe, cele două sunt---au fost: Toți profeții evrei au vorbit 

despre venirea lui Mesia și de asemenea, să facă o ispășire pentru păcat. 

Și apoi, ei au vorbit despre ungerea și plecarea bisericii în toată lumea. 
13 Acum, profeții evrei, cele două teme majore și apoi practic de 

undeva în continuare, în fiecare capitol din Biblie de la Geneza la Maleahi, 

voi puteți găsi unul din acele subiecte cu care s-a avut de-a face, tot drumul 

prin Biblie: venirea lui Mesia și ungerea și trimiterea bisericii în toată lumea: 

Vorbite în simboluri și prin animale și așa mai departe și ca și armate mărețe 

și așa mai departe care mărșăluiesc și trec peste ziduri și așa mai departe, 

despre diferite modele, ca lăcustele. Și totul era în simboluri și pilde și 

învățături directe și totul venea către acele două subiecte. 
14 Acum, înainte ca Dumnezeu să poată---să poată face asta, El a 

trebuit să facă o cale pentru venirea lui Mesia. Și El a trebuit să facă o cale 

pentru ca biserica să meargă înainte. El a trebuit să facă o cale, când 

Dumnezeu vorbește. Acum, Cuvântul lui Dumnezeu și aici este ce în seara 

aceasta... eu doar am luat un gând mic din mintea mea care venea, pentru 

că am fost, m-am gândit, dacă băieții ajung jos și distribuie cartonașe, 

trebuie să avem un fel de reguli și rânduieli, să păstrăm oamenii aliniați 

pentru care ne rugăm. 

Și când veneam, mă gândeam la asta și la infailibilitatea Cuvântului 

vorbit a lui Dumnezeu. El este chiar perfect. Și dacă noi am putea doar... 

Dacă această audiență ar putea în seara aceasta să ajungă stabilită în 

mintea lor cine a spus asta, ce este aceasta într-adevăr, acest Cuvânt 

vorbit, noi nu am avea nevoie de niciun serviciu de vindecare, n-am avea 

nevoie de nicio chemare la altar pentru salvare; ar fi terminată dacă voi doar 

vă dați seama ce era acel Cuvânt. Acum, să privim la asta. 
15 Înainte ca acesta să fie un Cuvânt vorbit, trebuie să fie un gând. 

Pentru că un---un cuvânt este un gând manifestat când Dumnezeu 
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vorbește. Acum, în trecut, la început când Dumnezeu a privit în jos prin 

coridoarele cerului și a văzut toate lucrurile care urmau să se întâmple pe 

pământ... Ați stat voi vreodată și doar să conturați un tablou în mintea 

voastră? Acum, aceea este calea în care Dumnezeu a făcut asta, poate la 

început. Și apoi aceea i s-a părut Lui bună, astfel El a vorbit-o și imediat ce 

a fost vorbită ea a devenit un Cuvânt. Gândul a fost exprimat într-un cuvânt. 

Acum, ascultați, o dată ce Dumnezeu exprimă gândul Său și-l face un 

Cuvânt, El nu poate niciodată să-L ia înapoi. 

O, vai. Puteți vedea asta? El nu poate să îl retragă de la el. El nu 

poate spune: „Păi, îmi pare rău, am făcut o greșeală.” El nu poate, El este 

infailibil, El este omnipotent, atotștiutor, omniprezent. Vedeți, voi și eu, așa 

cum creștem, devenim educați și mai deștepți și de toate. Noi avansăm, 

rasa umană avansează; totul avansează, dar nu Dumnezeu. El a fost 

perfect de la început; El va fi perfect când totul se termină; El încă este 

perfect. El nu poate spune: „Ei bine, eu am o cale mai bună să fac asta, 

pentru că am învățat mai mult.” El a fost perfect de la început. Astfel acolo-

--deci---deci, învățând vindecarea divină, cum ar putea cineva să spună că 

Dumnezeu n-a fost Vindecător? Când la început, în trecut sub Vechiul 

Testament, în zilele din vechime care au fost umbre, Dumnezeu a putut 

face aceea perfectă atunci. Dar El---El a vorbit Cuvântul Lui că va fi în acest 

fel și trebuie să fie în acel fel. El---aceea este cea mai bună cale. Aceea 

este cea mai bună cale să aducă oamenii la ea, căci El știe ce este. 
16 Și apoi, în pustie, cu copiii lui Israel în marșul lor, venind d in Egipt 

către țara promisă și ei au avut... Dumnezeu care a promis să poarte de 

grijă de toate nevoile lor, ceea ce aveau ei nevoie... Și atunci când a venit 

timpul că ei au fost bolnavi și pe moarte și toate remediile din Egipt, toate 

medicamentele, înțelepciunea egiptenilor, niciuna din rădăcinile și ierburile 

lor, nu puteau vindeca această boală, atunci calea... Când Moise a strigat 

către Dumnezeu într-o criză, atunci măsura pe care Dumnezeu a luat-o 

pentru Moise, El trebuie să ia aceeași măsură de fiecare dată când aceeași 

criză vine. Păi, dacă El n-o face, El a procedat greșit când El a făcut aceea 

în trecut acolo. Atunci Dumnezeu este vinovat (Înțelegeți?), astfel el trebuie 

să acționeze în același fel când aceeași criză ...Pentru că dacă El a acționat 

în acel fel, aceea a fost perfect și El nu poate acționa în niciun alt fel decât 

perfect de fiecare dată. Aceea trebuie să fie perfect. Amin. Înțelegeți voi? 
17 Acțiunile Lui, Cuvintele Lui, gândurile Lui, totul vine dintr-un singur 

șuvoi pur, neadulterat al perfecțiunii. Acum, când El pune credința voastră 

înapoi astfel, vindecarea devine simplă. Dumnezeu deja a vorbit-o. Dacă El 
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a spus: „Eu sunt Domnul care te vindecă toate bolile tale.” Aceea o 

stabilește;trebuie să fie pentru eternitate. Când El o vorbește, El nu o poate 

lua înapoi. El nu poate spune: „Păi, Eu am făcut o greșeală.” Pentru că El 

este perfect. Acolo nu poate fi o greșeală din eternitate în eternitate. El este 

pur pentru totdeauna. 

O, vai! Când El a spus: „Eu voi”, aceea o stabilește. „Cereți și veți 

primi,” aceea o stabilește. „Cereți Tatălui Meu orice în Numele Meu, Eu voi 

face aceea.” Aceea o stabilește; aceea este pe vecie. Cuvântul este 

exprimat. 

Voi ziceți: „Acela a fost Isus.” Dumnezeu a spus: „ Acesta este Fiul 

Meu preaiubit, ascultați de El.” El avea Cuvântul. 
18 Așa cum am spus seara trecută, profetul a spus: „AȘA VORBEȘTE 

DOMNUL, AȘA VORBEȘTE DOMNUL.” Dar Isus a spus: „Eu vă spun 

vouă.” Nu AȘA VORBEȘTE DOMNUL, El era Domnul. „La început a fost 

Cuvântul; Cuvântul era cu Dumnezeu și Cuvântul era Dumnezeu. Și 

Cuvântul s-a făcut trup și a locuit printre noi.” El era Cuvântul. 

Acum, observați cât a fost de perfect. Înainte de întemeierea lumii, 

Isus a fost deja ucis. Biblia a spus că El era Mielul înjunghiat de la 

întemeierea lumii. Cum a fost El ucis? Chiar în minutul în care Dumnezeu 

a vorbit Cuvântul, s-a rezolvat pentru totdeauna. Sămânța a fost plantată și 

trebuia să vină la împlinire (Înțelegeți?), pentru că El nu poate vorbi nimic 

decât adevărul neadulterat. Înțelegeți? Asta-i tot. 
19 Și dacă El a spus că El era Mielul înjunghiat de la întemeierea lumii, 

acela era chiar momentul în care Dumnezeu a perceput gândul. Și gândul 

a fost creat de Dumnezeu Însuși. Și de fiecare dată când Dumnezeu face 

un gând, el este o creație și când El îl vorbește, el devine realitate. Așadar 

fiecare Cuvânt din această Biblie este gândul creator vorbit al lui 

Dumnezeu. Și de fiecare dată când El este primit într-un pământ corect, El 

va fi manifestat. Amin. 

 Atunci toate temerile cad deoparte, fiecare umbră se mută și noi 

stăm ancorați; nimic nu vă poate clătina atunci... înțelegeți? Toate 

superstițiile și suișurile și coborâșurile sunt duse atunci; noi suntem chiar 

pe Cuvânt. Dumnezeu nu poate face nimic decât să onoreze acel Cuvânt. 

El trebuie să-l țină; acela este El. Cuvântul este Dumnezeu. Biblia a spus 

că era. Și acela este Cuvântul etern, veșnic al lui Dumnezeu. Și să știm cât 

de perfect este El, atunci cum poate El să acționeze în acest fel în această 

criză și să se întoarcă și să nege aceea și să acționeze într-un alt fel în 

același fel de criză? 
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20 Când o persoană strigă după milă și El acționează în acest fel și îi 

vindecă și credința lor privește la El și ei Îl cred cu o credință pură, 

neadulterată care crede în El și El solicită acea cerință: „Dacă tu poți crede, 

tu poți fi vindecat.” Și apoi El se întoarce înapoi chiar aici și acest om a 

spus: „Doamne, tu cunoști inima mea, eu Te cred” și n-o va face? El n-ar 

putea fi Dumnezeu și să facă aceea. El trebuie să acționeze în același fel 

în care a făcut aici sau El a procedat greșit acolo. Atunci dacă El a procedat 

greșit, El nu este Dumnezeu. Astfel iată. Dacă El nu este infailibil, atunci El 

este întocmai cum noi---cum am fi noi. 

Noi trebuie să spunem: „Păi, eu am acționat în acel fel, dar am făcut 

o greșeală acolo.” Înțelegeți? „Dar eu nu voi face greșeala aici.” Înțelegeți, 

Dumnezeu nu poate face aceea și să fie Dumnezeu. El trebuie să fie 

Dumnezeu pentru totdeauna. Înțelegeți? El trebuie să fie același pentru 

totdeauna. El va trebui să acționeze în același fel de fiecare dată. Și El face 

asta. Și eu am văzut-o dovedită iar, și iar, și iar ,din nou încât eu știu că El 

face. 
21 Acum, Biblia a spus, în zilele din urmă că se vor ridica profeți falși, 

semne false care se vor ridica. Și El a spus: „Fiara va veni și va înșela pe 

toți care locuiesc pe pământ ale căror nume n-au fost scrise în Cartea Vieții 

Mielului de la (de unde?) de la întemeierea lumii”. Amin. Cum va înșela el? 

El nu poate înșela pe acei ale căror nume au fost scrise în Cartea Vieții de 

la întemeierea lumii. Același Dumnezeu care a vorbit și Cristos a fost 

răstignit înainte de întemeierea lumii, Același te-a chemat la acel timp și     

ți-a scris numele în Carte. Amin. Eu... Acum, aceea---aceea sună ca și cum 

ar putea să nu fie așa, dar ea este Biblia, astfel aceea trebuie să fie așa. 

Înțelegeți? 
22 „Aceia pe care El i-a chemat, El deja i-a îndreptățit; aceia pe care El 

i-a îndreptățit, El deja i-a glorificat.” Așa este! Înțelegeți? Acolo încurcăm 

noi harul și faptele. Aici este întregul lucru în credința armeniană și 

calvinistă. Harul este ceea ce Dumnezeu face pentru tine; faptele sunt ceea 

ce tu faci pentru Dumnezeu. Înțelegeți? Este harul care te aduce la 

Dumnezeu; și sunt faptele pe care---pe care le faci tu pentru Dumnezeu. 

Înțelegeți? 

Acum, așa cum Avraam a fost îndreptățit prin credință pentru că el 

a crezut în Dumnezeu. Pavel l-a îndreptățit prin credință; Iacov s-a întors și 

l-a îndreptățit prin fapte. Dar Pavel vorbea ceea ce a văzut Dumnezeu și 

Iacov vorbea ceea ce omul a văzut. Dacă voi ziceți că sunteți un credincios 

și apoi acționați contrar cu ceea ce spuneți, atunci voi nu sunteți un 
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credincios. Înțelegeți? Dacă tu îi spui lui Dumnezeu: „Da, eu acum cred 

solemn.” Frate, tu nu poți face nimic decât să acționezi în același fel în care 

crezi. Corect. Tu spui: „Doamne, mâna mea este paralizată, dar ceva în 

inima mea îmi spune că Tu ești Domnul care mă vindecă. O, eu cred asta, 

Dumnezeule, cu toată inima mea.” Tu nu poți face nimic decât să urmărești 

că acea mână se mișcă câțiva centimetri în fiecare zi. Vedeți, asta este! Tu 

nu poți face altceva. Înțelegeți? Și Dumnezeu este obligat față de acel 

Cuvânt să vegheze asupra acestuia. 
23 De la început Dumnezeu... Noi îl vom lua, de exemplu pe patriarhul 

Iacov. El era un băiat rătăcitor; el era un băiat fugar; a fugit de-acasă pentru 

că îi era teamă că---că Esau urma să îl omoare din cauza a ceva ce el  

făcuse. Și el a fugit de-acasă. Totuși, acel băiat era ancorat în Dumnezeu 

printr-o promisiune divină care i-a fost făcută lui Avraam. Așa este! 

Și chiar aceeași promisiune care zăcea ancorată în Iacov, stă 

ancorată în fiecare creștin născut din nou, în seara aceasta. Dumnezeu 

cheamă cu suveranitate fără ca tu să faci ceva în legătură cu asta; nu este 

nimic ce ai făcut tu. Oamenii spun: „O, eu L-am căutat pe Dumnezeu.” 

Niciun om nu L-a căutat pe Dumnezeu în niciun timp. Dar Dumnezeu îl 

caută pe om, nu omul Îl caută pe Dumnezeu, Dumnezeu caută omul. Isus 

a spus: „Niciun om nu poate veni la Mine decât dacă Tatăl Meu îl atrage 

mai întâi.” Ați prins asta? Trebuie să fie Dumnezeu care atrage omul. 
24 Omul prin natura lui este un---un pribeag. El este un străin; el este 

departe de Dumnezeu. Atunci Dumnezeu prin har trebuie să-l atragă de 

partea Sa. „Și toți pe care Tatăl Mi i-a dat vor veni la Mine.” Nicio cale defel, 

nu există destule spectacole, suficiente săli de dans, suficiente spectacole 

de cabaret în țară să te țină departe de Dumnezeu. Când Dumnezeu merge 

să atragă înapoi, dincolo înainte de întemeierea lumii când El ți-a scris 

numele că tu vei veni, tu vii, asta-i tot; asta-i tot. 

O, tu ai putea fi un fățarnic și prefăcut și să spui aceasta, aceea și 

cealaltă, dar eu vreau să spun, când Dumnezeu cheamă. Corect! Când 

Dumnezeu te cheamă, tu nu te oprești și spui: „Păi, eu sunt creștin, aceste 

lucruri nu mă deranjează.” Aceea arată că tu nu ești. 
25 Cum vreodată eu... Dacă eu fac o promisiune față de soția mea, 

„Soțioară, eu te iubesc cu toată inima mea; voi fi loial față de tine toate zilele 

vieții mele.” Apoi cum aș putea să merg conștient, dacă eu am spus serios 

aceea și să-i aduc apoi rușine? Deși aș putea să o fac și să scap, deși aș 

putea merge și---și să fiu neloial față de ea și apoi încă să scap cu asta. 

Păi, eu n-aș iubi-o. Eu n-aș putea face asta. Eu... pentru nimic n-aș răni-o. 
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Ea este soția mea. Eu o iubesc. Nu contează ce ocazie era, eu n-aș        

face-o pentru că o iubesc. Înțelegeți? 

Acum, acela este felul cum este cu Dumnezeu. Când vii la 

Dumnezeu și într-adevăr Îl iubești cu toată inima ta, spui: „Ei bine, eu sunt 

creștin. Glorie lui Dumnezeu, eu sunt ancorat în Cristos. Nu mă va răni să 

fac aceasta. Dumnezeu mă iartă oricum.” Aceea arată că tu nu ești 

îndrăgostit de Dumnezeu. Aceea arată că ceva este greșit. Eu pentru nimic 

n-aș vrea să fac ceva să-L rănesc. Nu vreau să-I cauzez Lui vreo întristare. 

Eu vreau să-L fac să zâmbească pentru că El este Tatăl meu. 
26 Când merg în Mexic... Zilele trecute i-am adus soției un mic cadou 

neînsemnat, n-a fost mai mult de cincisprezece cenți în bani americani. Vai, 

am văzut acei ochi strălucitori și un zâmbet mare a venit pe fața ei și ea    

și-a pus brațele în jurul meu. Vai, aceea valora de mult mai multe ori decât 

cincisprezece cenți. Înțelegeți? De ce? Eu o iubesc; vreau ca ea să facă 

asta; vreau ca ea să simtă asta față de mine. Acela este felul în care eu 

simt pentru ea. 

Acela este același fel în care este asta, dar de un milion de ori mai 

mare înaintea lui Dumnezeu. Eu vreau să fac ceva, așa ca să pășesc 

înaintea feței Lui și să știu... Nu, eu nu trebuie să-I spun Lui, El știe asta, 

dacă eu sunt sincer față de El sau nu, dacă eu iubesc ceva mai mult decât 

pe El---mai mult decât pe El sau nu. Vreau ca El să știe asta și să acționez 

așa. Și atunci când eu pot să merg să am o mare trezire undeva, ca El să 

mă lase și să aducă înăuntru o mulțime de suflete sau cineva să fie vindecat 

care este bolnav și suferind. Și cineva să meargă roată prin oraș și să 

spună: „O, eu am fost odată olog și priviți înspre mine; eu sunt bine acum.” 

Mie doar îmi place să-L simt pe El că Își pune brațele în jurul meu, spune: 

„Aceea a fost minunat.” Știți voi ce vreau eu să spun? 

Aceea este bine. Este... Tu tânjești să faci aceasta când ești creștin. 

Tu vrei să faci asta. Tu dorești s-o faci. Și lucrul de făcut atunci este să te 

rogi lui Dumnezeu să-ți dea înțelepciune s-o faci, să știi ce va face El pentru 

tine. 
27 Acum, Iacov, ca un pribeag, totuși în promisiune, el a fugit să-și 

scape viața. El nu a ajuns să fie omorât, oricum. Dumnezeu era cu el. Și 

apoi, într-o zi după ce era obosit, alergând prin pustie și privind înapoi să 

vadă dacă vine Esau, voi știți, speriat și agitat întrebându-se dacă putea 

auzi galopul copitelor cailor pe undeva, Esau... Și Iacov, probabil cu mica 

lui lance să țină animalele departe de el, fugind cât putea de repede cu 

haina lui veche, zdrențăroasă, ruptă prin pustie, s-a cățărat pe un deal 
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mare, înalt astfel ca să poată privi departe să vadă dacă-l vede pe Iacov 

(Esau) venind undeva. 
28 Seara, soarele apunea, bietul ins mic era obosit, astfel că el a 

rostogolit niște pietre laolaltă și s-a întins pentru odihnă. Observați, el a 

căzut într-o transă. Dumnezeu vorbea slujitorului Său, pentru că în slujitorul 

Său, nu pentru că el era drept, ci pentru că Dumnezeu a făcut o 

promisiune...Amin. 

Priviți la felul în care Iacov a obținut-o. Dar Dumnezeu a făcut o 

promisiune și trebuia s-o țină. În coapsele lui Iacov zăcea binecuvântata 

sămânță neprihănită care venea înainte de-acolo potrivit cu sămânța Isaac, 

tatăl lui, care a fost promisă prin Avraam. În coapsele lui Iacov era sămânța 

care zăcea acolo, indiferent dacă treceau multe secole sau generații, dar 

acolo era promisiunea. 
29 Dumnezeu l-a luat pe Iacov și i-a arătat ceva din viitor, știind că el 

era un moștenitor al promisiunii, nu pentru că el o merita, ci pentru că 

Dumnezeu a promis asta. Nu pentru că voi aveți un drept, nu pentru că voi 

ați făcut ceva ci pentru că Dumnezeu vă dă același fel de promisiune. Căci 

când noi suntem morți în Cristos, noi luăm sămânța lui Avraam și suntem 

moștenitori cu Avraam în promisiune. 

Acum, singura cale în care tu ai putea fi un moștenitor este să fii 

mort față de tine însuți, să iei Sămânța lui Avraam care era Cristos și Cristos 

poate veni numai prin Duhul Sfânt. Așa este! Și atunci tu ești moștenitor al 

aceleiași promisiuni, un pelerin (Ascultați la asta), un pelerin și un străin, 

căutând o cetate care vine, a cărui Ziditor și Făcător, locuind temporar, 

pribegind pentru asta. Amin. Iată. Pelerin, dar o credință care privește 

neclintit prin cerul întunecos și vreme noroasă și vede dincolo de aceea, pe 

Dumnezeu, Dumnezeu în marele lui domeniu, stăpânirea de sus... 
30 Micul Ștefan din vechime era pe moarte. Isus a fost glorificat, stând 

acolo sus la mâna dreaptă a Majestății. Și ei au început să-l bată cu pietre 

și capul lui a fost zdrobit cu pietre. Ștefan a privit hotărât spre cer. Isus, 

după ce și-a sfârșit lucrarea Lui, a stat jos la mâna dreaptă a lui Dumnezeu. 

Dar Ștefan, el a văzut cerurile deschise și pe Isus care stătea la 

mâna dreaptă a lui Dumnezeu. Eu cred că Salvatorul probabil că s-a ridicat 

de pe tronul Lui și a spus martirului un bun venit înăuntru. Da, el a văzut 

stăpânirea veșnică a lui Dumnezeu de sus. Promisiunea lui Dumnezeu este 

adevărată. Priviți-l. 

Acum, îl luăm pe Iacov; el stătea întins; Dumnezeu l-a închis afară, 

i-a dat lui într-o transă, o viziune și el a privit în sus și a văzut o scară legată 
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în cer la tronul lui Dumnezeu și se întindea tot drumul până la pământ și 

îngerii urcau și coborau pe scară în sus și-n jos. 
31 Acum, de-a lungul anilor aflăm că aceasta a fost o promisiune 

frumoasă aici, că Dumnezeu a promis o cale de scăpare, o scară pe care 

să urci, o fundație sigură. Dumnezeu a promis asta. Dar ea era agățată în 

glorie de tronul lui Dumnezeu. Dar unde putea El găsi un loc pe pământ     

s-o agațe? El a încercat s-o agațe odată pe poporul iudeu. El a aflat că nu 

a putut face asta. El  știa ce va face El tot timpul, din cauză că El a promis 

sămânța și sămânța era în Iacov atunci. Dar El n-a putut-o agăța de Iacov, 

înșelătorul, nici n-a putut s-o agațe de Avraam. Micul ins care stătea acolo 

afară, decăzut, timid, mințind, tratându-și soția în felul în care el era, El n-a 

putut s-o agațe de aceea. El n-a putut s-o agațe de multe alte lucruri din 

acestea. El n-a putut s-o agațe de templu. Isus a spus: „Va fi un timp când 

acolo nu va fi rămasă o piatra peste alta.” El a încercat asta cu patriarhul 

David și el a luat-o pe Batșeba ca soție. Pe Urie, a pus să-l omoare. 

Înțelegeți? Tot de ce a încercat El s-o agațe, nu se ancora. 
32 O, aleluia! Dar profetul a spus: „Va fi pusă o piatră în Sion, o piatră 

prețioasă, o piatră încercată.” Aceea va fi ancora. Da, o piatră minunată... 

Și apoi Dumnezeu fiind Dumnezeu în cer, cu scara agățată în propriul Său 

Tron, El de asemenea a agățat-o în nimeni altul decât Fiul omului, Isus 

Cristos, Piatra din Capul Unghiului. Dumnezeu nu vrea scara Lui să 

alunece peste tot. El a încercat s-o agațe la un legământ cu---cu Adam; el 

l-a încălcat. El a agățat-o la un legământ cu... l-a încălcat. 

Dar Dumnezeu a făcut un legământ necondiționat și El a agățat-o în 

Cristos Isus. Acolo este ancorată; nu există alunecare și lunecare; nu este 

cale ca să te dai la o parte. Ce este asta? Ea este agățată în Dumnezeu 

sus, în Fiul lui Dumnezeu dedesubt. Și ceea ce este asta, este o potecă, 

este o cale pentru călător de la pământ spre glorie. Și tu nu poți eșua. 

Ascultați, aceste mari grupuri de îngeri în sus și-n jos aici, urcând și 

coborând, ridicând pe cei obosiți și bolnavi, vindecând trupurile lor și 

arătând viziuni și semne puternice și minuni. Nu pot eșua. Nu pot aluneca; 

nu pot aluneca. Tu ești în siguranță. Dumnezeu a spus așa: aceea o 

stabilește pentru totdeauna. 
33 Ea este agățată în jurul inimii lui Dumnezeu din cer, agățată în jurul 

Fiului lui Dumnezeu jos aici și noi suntem aduși în ea. Prin Fiul lui 

Dumnezeu noi mergem în sus la El. Amin. O, vai. Atunci de ce sunteți voi 

speriați? Promisiunea noastră este agățată între Dumnezeu și Cristos și noi 

suntem între Ei, cu Îngerii, El a spus: „El va da îngerilor Lui însărcinare 
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pentru tine.” Și Îngerii lui Dumnezeu își fac tabără în jurul celor ce se tem 

de El.” 

Și totul în sus și-n jos, când facem această fundație, urcăm în fiecare 

zi mai sus și mai sus, în fiecare zi îmi aduce o rundă mai sus, mai sus, așa 

cum mă mișc sus, sus, sus. Orice se întâmplă, dacă eu cad pe drum sau 

mi se întâmplă ceva, este o mare oștire de îngeri care stă acolo să mă 

ridice. „Veniți, noi mărșăluim în sus către Sion, către acea cetate frumoasă 

de sus.” 
34 Nu poate eșua, nu există eșec în ea. Asta nu se odihnește pe ceea 

ce fac eu; se odihnește pe ceea ce El a făcut. Amin. Este deja terminată. 

Credinciosul odată ancorat în Isus Cristos, care a venit prin acea ușă din 

trecut acolo, pus pe această autostradă, nu poți ajunge în vreun alt loc 

decât direct la Dumnezeu cu ea, îngerii au grijă de tine. Dumnezeu a făcut 

o cale pentru aceasta. 

Când El a văzut la început, în prima cădere a părinților noștri, El a 

văzut legământul pe care l-a făcut cu Adam; El a încercat să agațe scara 

în el și ea a eșuat. Atunci n-a fost nimic altceva în care El putea s-o agațe, 

decât să aducă jos pe propriul Său Fiu și s-o agațe în El. Astfel încât ea nu 

poate eșua acum. Deci pentru ce să ne îngrijorăm? De ce suntem noi 

îngrijorați? De ce mergem noi pe-aici cu o față mare, lungă? Haideți să 

privim în sus și să surâdem. Să privim în sus și nu doar să surâdem, ci să 

râdem, nu numai să râdem, ci să ridicăm mâini sfinte în orice loc, dând 

laudă și glorie lui Dumnezeu căci promisiunile Lui sunt da și amin, nu da și 

nu, nu da și nu, ci da! Nu există „nu” în ele. Da! 
35 Fundația noastră stă sigură. Fundația lui Dumnezeu... Dumnezeu a 

așezat în Sion piatra din capul unghiului. Acolo suntem, nu poate aluneca, 

nu poate luneca, nu se poate clătina. Apoi noi intrăm pe ușă, prin Cristos, 

puși aici. O, noi am putea avea suișurile și coborâșurile noastre; asta-i 

foarte adevărat, boli și necazuri. Dar amintiți-vă, este un mare grup de 

îngeri de-a lungul drumului, te susțin în orice timp. Te ridică atunci când 

cazi. O, da, El este acolo. El a promis asta. Și El trebuie să facă o cale 

pentru asta.  

Așadar singura cale pe care El putea s-o facă, era Piatra din Capul 

Unghiului, Piatra prețioasă, Piatra încercată, Alesul. Și „Numele Domnului 

este un turn tare: cei neprihăniți aleargă în el și sunt în siguranță.”    Asta-i 

adevărat. În siguranță, nimic nu-i mai poate deranja. Tu ești în Stâncă. Nu 

este acum dacă te ții; este dacă Stânca ține. Și Stânca a ținut, astfel atunci 
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tu ești---tu ești în siguranță. Nimic nu te poate vătăma, nimic nu ți se poate 

întâmpla decât dacă Dumnezeu permite asta. 
36 Și dacă de-a lungul drumului ceva este făcut, testare și încercarea 

ta---încercarea ta, disciplinarea copilului așa cum mergi, amintește-ți, 

îngerii te vor susține, îngerii te vor mângâia, îngerii îți vor da credință, îngerii 

o să te miște mai departe. Dumnezeu are o oștire de îngeri peste tot în 

susul și în josul scării. 

Acum, El a trebuit să facă o cale pentru asta. Și El a făcut-o prin 

Cristos. Acum, când Cristos... De fiecare dată când Dumnezeu a făcut o 

promisiune, El trebuia să facă o cale pentru această promisiune. Acum, 

observați atent, când El i-a spus lui Noe că urma să distrugă lumea, dar 

urma să-l salveze... Acum, înainte ca Dumnezeu să fi putut să-l salveze pe 

Noe, El trebuia să facă o cale de salvare pentru el. Astfel Dumnezeu l-a 

pus să construiască o corabie și s-o smolească pe dinăuntru și pe dinafară. 

Cum a luat el acel lemn de gofer, cu adevărat fragil, lemn ușor; este mai 

ușor decât bradul... O, și când el este pregătit, el doar este atât de ușor 

încât el... Tu chiar îl poți ridica, o scândură mare din el și nu este nimic greu 

în el, din cauză că este doar---este doar atât de ușor.  
37 Dar atunci, ce faci tu cu acela, se merge afară și se ia ceva rășină 

dintr-un alt buștean. Și ei îl bat  foarte tare. Acum, dacă tu iei acel lemn de 

gofer și îl pui în apă, s-ar îmbiba cu apă și ar muri doar în câteva minute 

sau---sau să-l scufunzi---să-l afunzi dedesubt. Dacă el ar fi doar în acel fel... 

Dar vedeți, Dumnezeu ia nebunia predicării evangheliei, El ia 

oamenii slabi și umili să-Și arate puterea Lui. El ia pe cel needucat să-i 

pună în confuzie pe aceea care au această mare educație. El ia lucrurile 

simple să-i încurce pe cei înțelepți. 

Astfel El ia acest lemn vechi de gofer de-aici care era doar atât de 

ușor ca și bradul... Și dacă tu pui acel lucru pe apă, ei ar zice: „Vai, vai, acel 

lucru se va scufunda imediat.” Ei bine, acesta este felul în care ei spun, 

„Acum, ce ar putea acel grup să facă sau să spună?” Voi ați auzit acele 

afirmații. 
38 Dar înainte ca ea să fie gata să plutească, Dumnezeu a spus: „Nu 

este încă toată terminată. Acum, du-te și ia ceva rășină și toarnă în ea.” Și 

când acea rășină fierbinte a fost turnată în acest brad foarte moale, el l-a 

acoperit și era tare ca oțelul. Un buștean putea să-l lovească și el doar 

sărea la o parte. 

Și acela-i felul în care este asta, când o persoană mică slabă, 

needucată, neștiutoare vine la Isus Cristos, acela-i cam ce este ea, o  
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bucată ușoară de lemn de brad. Dar Dumnezeu toarnă Duhul Sfânt acolo 

înăuntru și sigilează acel om și toți diavolii din iad nu l-ar putea izbi la o 

parte. Așa este! Dumnezeu a făcut asta. El face o cale. 
39 Acum, El a trebuit să facă o cale. Dacă El i-a promis lui Noe că va fi 

o cale, El a făcut o cale de scăpare pentru Noe. El a trebuit să facă o arcă 

dacă El a vrut să păstreze sămânța. Dumnezeu făcând o cale. 

Când Daniel, profetul, când Daniel a fost în necaz, el a stat loial 

pentru Dumnezeu; el a spus: „Dumnezeule, eu cred Cuvântul Tău.” Și s-a 

spus: „Dumnezeule... el a privit către acel templu sfânt și s-a rugat de trei 

ori pe zi. În fiecare dimineață el a ridicat perdelele și s-a rugat către templu.” 

Și apoi Daniel a ajuns într-un loc, Dumnezeu nu terminase încă cu el și        

l-au aruncat într-o groapă cu lei. 

Ascultați, Dumnezeu a trebuit să facă o cale pentru el. Dumnezeu 

va face o cale. El trebuie să facă o cale. Astfel El a făcut o cale de scăpare 

pentru Daniel. El i-a trimis un Înger imediat. El era pe scară, oricum. Așadar, 

El doar a făcut o cale de scăpare pentru el. Și El a trimis o Lumină mare 

jos, un foc și ca Stâlpul de Foc și animalele se tem de foc, astfel încât fug 

înapoi. Leii nu l-au deranjat, pentru că în jurul lui Daniel era acest mare 

Stâlp de foc, Lumină rotindu-se în cerc, în jurul lui tot timpul. Astfel, atunci-

--leii n-au putut ajunge la el. El a făcut o cale de scăpare pentru Daniel. 
40 Enoh, Enoh, înainte de lume, de distrugerea, dinainte de potop dacă 

El a vrut să arate un model, cum putea El s-o facă dacă n-a vrut ca Enoh 

să moară? El a trebuit să facă o transmutare pentru el. Astfel, Dumnezeu 

doar a făcut o răpire pentru---pentru el. Dumnezeu a trebuit să facă asta ca 

să facă un model din Enoh. Așa este! 

Când Ilie a ajuns să moară, El deja a arătat modelul Său în aceea, 

astfel El a trebuit să arate o cale. Așa că atunci când Ilie a trecut dincolo și 

urma să fie luat sus, Dumnezeu a trebuit să facă o cale de scăpare pentru 

el. Astfel el doar i-a trimis jos un car de foc și cai de foc, l-a luat sus în glorie. 

Dumnezeu a făcut o cale. I-a spus lui Elisei: „Azi capul tău va fi dus 

departe,” a zis școala profeților. 

A spus: „Știu, dar tăceți.” 
41 El știa aceea. Cum o va face El? Și El doar a coborât drept jos, l-a 

luat sus; El a făcut o cale. Dumnezeu întotdeauna va face o cale. Ei au 

așteptat cu nerăbdare asta ani de zile, venirea lui Mesia, binecuvântata 

Sămânța  care trebuia să vină din Avraam. Ei au vegheat la asta clar și 

îndeaproape. Și când El s-a născut acolo, oamenii au ajuns cu așa de multe 

ritualuri în Cuvânt și astfel au făcut poruncile lui Dumnezeu fără niciun efect, 
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ei au luat tradițiile oamenilor, același lucru ei l-au făcut azi. Ei nu iau 

Cuvântul lui Dumnezeu. Cuvântul lui Dumnezeu învață vindecare divină. 

Cuvântul lui Dumnezeu învață supranaturalul. Cuvântul lui Dumnezeu dă o 

promisiune oamenilor care vor crede. 

Dar astăzi, învățații încearcă să o explice asta departe. Dar aceea 

nu-l ia de-aici. Dumnezeu a făcut promisiunea. Doar ieșiți și faceți față 

realității; voi nu aveți suficientă credință ca să le credeți; asta-i tot. 

Dumnezeu a făcut promisiunea. Dumnezeu a spus așa. 
42 Astfel când El a făcut promisiunea că Isus va veni, ei au eșuat s-o 

înțeleagă. Totuși, Biblia o spunea clar că El se va naște umil și cum El va 

veni călare pe mânzul unui măgar și așa mai departe. Scripturile au fost 

împlinite când El a făcut promisiunea pentru că Dumnezeu a făcut o cale.  

El a avut o fecioară să nască copilul. El a avut toate acele lucruri gata 

pregătite pentru că El le-a vorbit. Și când El le vorbește, El trebuie să-Și 

țină Cuvântul Său. Amin. O, vai. Dacă tu doar ai putea vedea asta, ar fi--- 

atunci ar fi simplu pentru tine. Înțelegeți? Dacă voi doar ați vedea că atunci 

când Dumnezeu face o promisiune, El trebuie să stea cu acea promisiune. 

El nu poate părăsi acea promisiune. Înțelegeți? 

Când Șadrac, Meșac și Abednego s-au dus în cuptorul încins, au 

spus, ei au spus: „Dumnezeul nostru este în stare să ne elibereze. Dar cu 

toate acestea, noi nu vom face nimic contrar Cuvântului Său. Noi vom păși 

drept în el.” Și Dumnezeu a făcut o cale de scăpare. El doar a coborât jos 

El Însuși și a ventilat briza peste ei (Înțelegeți?), le-a vorbit un pic și a plecat. 

„Eu sunt calea.” El trebuie să facă o cale de fiecare dată pentru că el a 

promis asta; „Eu niciodată nu te voi părăsi, nici nu te voi lăsa.” El trebuie 

să-Și țină promisiunea Lui. Astfel, aceea este calea pe care El o face. 
43 Astfel când El a făcut o promisiune că---că Cristos va veni, ei au 

crezut asta. Și când Cristos a venit, El s-ar fi cuvenit să fie cel mai măreț 

răspuns de care știu eu la această scară. El a vorbit unuia, odată, un israelit 

în care nu era viclenie. 

Și când Filip a venit la El și a ajuns salvat, el s-a dus și l-a luat pe 

Natanael. Și măsurând aceea, de unde predica Isus în acea zi, tu trebuia 

să mergi în jurul muntelui, departe câțiva kilometri, unde el l-a găsit pe 

Natanael sub un pom, rugându-se. 

Aici stătea Fiul lui Dumnezeu; oamenii au făcut... Mulți n-au crezut. 

Oamenii săraci au crezut aceea; oamenii sărmani L-au primit; ei au crezut 

aceea. Ei au crezut în supranatural. Dar ortodocșii înțepeniți:  „O, este 

telepatie. Este...” Vedeți, ei nu au crezut-o. Totuși ei au pretins că au crezut 



18          INFAILIBILITATEA CUVÂNTULUI VORBIT A LUI DUMNEZEU 

Cuvântul, dar crezând în felul tradiției lor și crezând în felul în care 

Dumnezeu a scris-o, erau două lucruri diferite. Isus venea în felul în care 

Dumnezeu a promis-o. 
44 Și iată El stătea aici, un Bărbat cu stare umilă, născut o ființă umană, 

stând cu o singură haină în timpul vieții Lui, sărac, fără un loc să-și așeze 

capul Lui. Cum putea acesta să fie aristocratul lui Dumnezeu? Înțelegeți? 

Nu putea fi. Dar El era un Dumnezeu pentru cel sărac. El era un Dumnezeu 

pentru aceia care Îl vor crede. 

Și acolo stătea El. Și Natanael, el era atât de mișcat, sau Filip mai 

degrabă, el s-a dus roată, cam patru sau cinci mile în jur în spatele muntelui, 

și el---el l-a aflat pe Natanael sub un pom, rugându-se. Astfel el a așteptat 

până când el a terminat prin rugăciune. Apoi când el s-a ridicat, el a spus: 

„Vino să vezi pe cine am găsit noi, Isus din Nazaret, Fiul lui Iosif.” 

El a spus: „Acum, putea ceva bun să iasă din Nazaret?” Eu cred că 

el i-a dat cel mai bun răspuns pe care-l cunosc de a spune cuiva; el a spus: 

„Vino și vezi.” Acela este cel mai bun lucru de făcut. 

Se zice: „Este ceva de acea religie veche ce o simți în inimă?” 

„Vino și vezi.” Acela este cel mai bun lucru. Prinde ceva din ea o 

dată, apoi fii tu judecătorul. 
45 Când eram un băiețaș, noi obișnuiam să mergem să înotăm. Și eu 

întotdeauna am avut cele mai puține haine---cele mai puține decât oricare 

dintre ei, astfel că eu doar aveam un... Vara, noi purtam o salopetă. Și 

aveam o sfoară. Câți știți ce este asta? O sfoară în jurul capului meu astfel 

și un cui aici ca nasture... Astfel că noi toți alergam pe câmp, băiete, 

strigând: cine ajunge înăuntru primul. Și aproape toți trebuiau să-și scoată 

încălțămintea; eu n-aveam pantofi. Ei trebuiau să-și scoată cămașa; eu      

n-aveam cămașă. Astfel că singurul lucru pe care trebuia eu să-l fac era să 

trag de acest singur cui și eu---eu eram gata să intru în apă. 

Eu cred că acela este cam felul în care noi se cuvine să venim la Cristos 

(Corect) nu cu prea multe tradiții de pus jos, doar tragi de un singur cui și 

sari; asta-i tot. Amin. 
46 Așadar, eu am tras de cui și hainele doar stăteau în aer și eu eram 

în apă, poate înainte ca hainele să atingă pământul, alergând cât de tare 

puteam merge. Și niciodată, cu greu în stare să am o tunsoare, veneam în 

sus și părul îmi atârna peste ochi; ei voiau să știe dacă apa era bună sau 

nu. Ei stăteau jos și își scoteau pantofii și șosetele și lucrurile. Dacă eu 

ridicam un deget în sus ea era rece, două degete dacă era bună. 
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Ei bine, frate, eu am ajuns într-o altă apă odată. Lăsați-mă să vă 

spun ceva: sunt apele salvării. Am ridicat două degete, sunt bune, intrați și 

încercați-le o dată. Așa este. Haideți în ele; nu vă temeți; săriți direct în ele. 

Doar puneți jos toate tradițiile voastre, lăsați-le jos și veniți drept înăuntru. 

„Nimic nu aduc în brațele mele, simplu mă agăț de crucea Ta.” Veniți să 

aflați dacă este ceva bun sau nu; săriți înăuntru. 
47 Acum, ei aveau numai cuvântul meu pentru asta în felul acesta, dar 

odată ce atingeau apa, ei știau pentru ei înșiși. Acum, voi aveți numai 

cuvântul meu pentru aceasta în acest fel, dar atingeți odată cărarea de 

rumeguș spre altar și găsiți o experiență evlavioasă de modă veche în Isus 

Cristos și veți ști pentru voi înșivă că este ceva în legătură cu religia de 

timpuri vechi. Corect. 

Deci așa---așa cum El făcea o cale. Ștefan s-a dus prin jur, el a vrut 

să facă o cale acum. Ștefan... Îmi pare rău. Filip a fost calea lui Dumnezeu 

de aducere a lui Natanael la Isus. Astfel atunci când el s-a întors înapoi în 

jurul muntelui, aducându-l pe el roată, el a spus: „O, El este minunat. El 

cunoaște gândul care este în mintea ta.” 

„Da?” 
48 „O! O, dacă tu doar vei merge acolo și vei crede și vei sta acolo, eu 

îți spun, vei vedea lucruri pe care nu le-ai văzut niciodată din timpul 

profeților.” Ani și ani, cam câteva sute de ani de când ultimul profet a murit, 

nu au fost viziuni deschise în Israel. A spus: „Acum...” De când a murit 

Maleahi, n-au mai fost profeți... A spus: „Tu vino și vezi acest Bărbat. Eu îți 

spun. El este minunat.” 

Așa cum ei stăteau de vorbă și Natanael a spus: „Păi, eu...știi, eu--

-eu cred că---vine Mesia. Și acum, când vine Mesia, El va---El va cunoaște 

aceste lucruri. El poate face aceea.” 

„Păi, acesta este Mesia.” 

„Cum ar putea fi El Mesia?” Înțelegeți? „Cum ar putea El să fie?” 

„Păi, vino și vezi.” Aceea este calea cea mai bună. Vino, află. 

Voi știți femeia la Samaria, când Isus a spus---a vorbit cu ea puțin 

și a spus: „Du-te adu-ți soțul.” 

Ea a spus: „Eu n-am niciunul.” 

A spus: „Nu, tu ai avut cinci.” 

Ea a spus: „Acum, eu știu că atunci când Mesia vine...Noi știm că 

atunci când Mesia vine, El va face aceste lucruri, dar cine ești Tu?” 

El a spus: „Eu sunt Acela, care vorbește cu tine.” 
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49 Acela era semnul lui Mesia. Înțelegeți? Și astfel a fost și cu 

Natanael. El a spus: „Eu știu că Mesia---Mesia va face aceste lucruri.” 

Și apoi pe drum roată, așa cum veneau în jurul muntelui, iată că vine 

acest ortodox, știți, pășind sus, știți, doar așa de mare, pășește sus înaintea 

lui Isus. Isus s-a întors și s-a uitat la el, a spus, „Iată un israelit în care nu 

este viclenie.” 

El a spus: „Rabi, când m-ai cunoscut?” 

El a spus: „Înainte ca Filip să te cheme, când ai fost sub pom,” a 

spus „Eu te-am văzut.” 

El a spus: „Tu ești Fiul lui Dumnezeu, tu ești Împăratul lui Israel.” 

El a crezut aceea; el a cunoscut semnul mesianic care Îl identifica 

pe El. Și acela trebuia să fie Mesia. Nimeni altcineva nu putea să facă 

aceasta decât Mesia. Și astăzi, nimic altceva decât Mesia nu poate face 

aceea. Mesia a dus semnul mesianic din eternitate în eternitate. El nu poate 

eșua; El trebuie să fie același. Trebuie să fie. Cât de diferit... 
50 Acum priviți, priviți la Isus. Pentru a-L identifica pe El ca Piatra care 

nu va lăsa niciodată promisiunea să alunece, această piatră care va ancora 

pentru totdeauna și totdeauna, poporul promis și mult dorit, El a spus: „Tu 

crezi pentru că Eu ți-am spus aceste lucruri? Tu vei vedea lucruri mai mari 

decât acesta. Vei vedea cerurile deschise și Îngerii lui Dumnezeu urcând și 

coborând peste Fiul lui Dumnezeu în sus și-n jos pe scara lui Iacov.” Pentru 

că El este Ancora lui Dumnezeu. Amin. 

Atâta timp cât eu sunt în Isus Cristos eu sunt ancorat în Dumnezeu. 

Amin. Îngerii care urcă și coboară, merg în sus întâi și apoi coboară... 

Vedeți, ei iau mesajul, mergând în sus și apoi aducându-l înapoi. „Urcând 

și coborând la Fiul omului.” De ce? El era acel loc de ancorare, unde scara 

lui Iacov, unde Sămânța promisă va fi, El era Sămânța eternă promisă a lui 

Dumnezeu. El era acea Piatră sigură, acea Fundație perfectă în care 

adevărul lui Dumnezeu a fost ancorat și toți diavolii din iad și orice altceva, 

n-ar putea niciodată s-o miște. Dumnezeu a ancorat-o pentru totdeauna. 

„Voi veți vedea Îngerii lui Dumnezeu urcând și coborând peste Fiul omului.” 

Amin. 
51 Acolo era acea sămânță promisă peste acest israelit ferm, el era 

doritor să cunoască că acesta era Fiul lui Dumnezeu. Da, domnule. Când 

El a venit, El a venit printr-o fecioară. Dumnezeu a făcut promisiunea Lui 

sigură. El s-a lipit de Cuvântul Lui. Fiecare Cuvânt din ea trebuia să fie așa: 

El a făcut asta perfectă pentru că El era Dumnezeu și nu putea face nimic 

altceva. El trebuia să stea cu ea. 
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Observați, apoi următorul lucru pe care El a trebuit să-l facă, 

Biserica trebuia să fie unsă și trimisă afară. Înainte ca El să-și poată ține 

promisiunea Lui, El a trebuit să facă o cale pentru această biserică să fie 

unsă. Și biserica, după umblarea cu Isus și cunoscându-L pe Isus și a 

trebuit să primească putere să vindece bolnavii și să facă totul și toate 

aceste suișuri și coborâșuri pe care ei le-au avut și totuși să umble cu Isus, 

El a știut că trebuia să facă o cale să trimită afară biserica lui unsă. 
52 El i-a trimis sus la Ierusalim. Și ei s-au dus în camera de sus și au 

stat acolo zece zile și zece nopți, până când dintr-odată a venit un sunet 

din cer ca un vâjâit de vânt care a umplut toată casa unde stăteau ei. 

Dumnezeu a făcut o cale să ungă Biserica Lui și s-o răspândească de-a 

lungul veacurilor, de-a lungul națiunilor, mai degrabă. 

Și astăzi, aceeași biserică puternică glorioasă mărșăluiește mai 

departe spre Sion așa cum ea se mișcă în sus și-n jos, unsă cu botezul 

Duhului Sfânt, semne și minuni și focuri de trezire pe fiecare deal 

pretutindeni. Ele nu sunt numai în Chicago; nu sunt numai în Statele Unite, 

ci și în ținuturile păgâne. Și peste tot focurile trezirii ard și mari semne și 

minuni iau loc. Ziua este la îndemână și Dumnezeu a făcut o cale de 

scăpare. 
53 El a spus în Ioel: „În acea zi, Eu voi turna Duhul Meu peste toată 

făptura; bărbații voștri tineri vor vedea viziuni; peste slujitoarele și peste 

fecioarele mele voi turna Eu Duhul Meu. Eu voi arăta semne sus în cer,” 

farfurii zburătoare și totul și orice feluri de semne tainice în ceruri sus. 

Semne pe pământ jos, va fi o mare care urlă, valuri de maree         

spărgându-se de-a lungul lui Chicago și totul de-a lungul locurilor, urletul 

mării mari. Inimile oamenilor eșuează, nedumerire, timp de necazuri între 

națiuni. O, vai! 

Și în acea zi măreața biserică unsă trebuie să se ridice în puterea 

ei, Isus Cristos trebuie să intre. Când dușmanul intră ca un șuvoi, Duhul lui 

Dumnezeu ridică un steag împotriva lui. Și astăzi, când știința face toate 

lucrurile ei diferite, atunci Dumnezeu trimite jos semne supranaturale să 

arate bisericii Lui. Luați-vă mintea jos de pe lucrurile lumii și priviți în sus. 

Voi sunteți pe scară acum, sunteți ancorați deopotrivă: în glorie și cer. 
54 O scară are două capete. Amin. Una este ancorată în Dumnezeu; 

cealaltă este ancorată în Cristos. Și noi suntem prinși între cele două cu o 

mare oștire de îngeri care aduc înainte duhuri slujitoare, daruri 

supranaturale și lucruri, adeverind că noi suntem pe drum, mărșăluind în 

sus. Ei bine, desigur, acei oameni nu pot crede asta; priviți unde sunt ei. Ei 
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sunt jos departe acolo în nisipurile moi care se scufundă ca bălțile de noroi 

mlăștinoase de acolo din Olanda. 

Mie întotdeauna mi-a părut rău pentru olandezii de acolo; ei trebuie 

să toarne piloni și bușteni mari de cherestea și să dirijeze totul pentru a-și 

construi casele pe ei. Din cauză că este atât de noroios și mlăștinos și 

moale. Și apoi casa veche arată clătinată și nestabilă astfel. Aproape toate 

casele olandeze arată așa pentru că sunt construite pe un teren noroios. 

Sunt pe nisip ce se scufundă. 
55 Și eu stăteam în Mexico City unde ziua trecută, unde clădiri mărețe, 

măreții zgârie nori, aplecându-se în spate cu câteva picioare. Ea se 

scufundă câțiva inci (cm) în fiecare an. Ea se scufundă. Dar o, frate, această 

fundație a acestui drum al mărețului Duh Sfânt pe care noi călătorim în 

seara aceasta, scara lui Iacov este agățată de tronul lui Dumnezeu și de 

inima lui Isus Cristos și noi suntem între ele. Aleluia! Semne și minuni... 

Dumnezeu face o cale pentru acei care cred, arătând semnele și minunile 

Lui. Aleluia! Credeți voi asta? (Adunarea spune: „Amin.”) Aveți credință în 

Dumnezeu. Nu fiți necredincioși față de acesta. Să ne rugăm. 
56 Tată ceresc, eu nu știu de ce ai făcut Tu aceasta, dar se pare că 

Duhul Sfânt m-a oprit imediat și a cerut ca eu să mă opresc din a vorbi 

altceva. Eu nu știu ce vrei Tu ca eu să fac; aici stau eu. Dar un singur lucru: 

eu sunt atât de mulțumitor, Doamne, eu---eu Te cunosc. Sunt atât de 

bucuros că eu pot să simt și să spun când Duhul Tău se mișcă și știu că Tu 

Te pregătești să faci ceva chiar acum. Eu---eu sunt atât de bucuros pentru 

asta. 

Și eu mă rog, Dumnezeule, ca Tu să ierți păcatele și fărădelegile 

mele. Iartă această audiență de păcatele și fărădelegile lor. Și o, 

Dumnezeule, noi ne deschidem inima noastră așa cum ne dăm seama că 

suntem copiii promiși ai lui Dumnezeu. Nu este nimic ce noi am făcut, numai 

prin har suntem noi salvați. O, Dumnezeule, cum am putea noi vreodată să 

primim Duhul Sfânt? Cum ai putea Tu vreodată să torni înăuntru acest ulei, 

decât dacă Tu ai rânduit asta să fie așa. Noi eram străini de Dumnezeu, 

fără speranță, fără promisiune, fără nimic. Noi eram în lume: eram fără 

Dumnezeu, fără Cristos, pe moarte, mergând spre un iad al păcătoșilor. O, 

noi doar Îți mulțumim că harul Tău uimitor ne-a ales și ne-a ridicat și ne dă 

aceste lucruri mărețe și ne-a așezat pe această scară și ne-a deschis ochii, 

Doamne, ca noi să știm că stăm în această seară în oștirea marii tovărășii 

a Îngerilor, o, Dumnezeule, că noi mărșăluim spre Sion. 
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57 Ea nu poate aluneca, noi nu putem cădea. O, Dumnezeule, lumea 

crede că suntem nebuni, că noi umblăm în aer. Dar noi suntem ținuți, 

ridicați. Ca vulturul, Doamne, noi am fost prinși într-o răpire a credinței și 

gloriei. Și Îngerii lui Dumnezeu sunt cu noi să ne slujească binecuvântările 

spirituale și să ne ajute pe drum și să ne încurajeze așa cum privim muntele 

Sionului dincolo în vedere. 

Ne rugăm, scumpe Tată ceresc, ca Tu să binecuvântezi această 

audiență în seara aceasta. Binecuvântează acest Cuvânt în seara asta și 

salvează fiecare păcătos și iartă fiecare decăzut. Și lasă îngerii lui 

Dumnezeu să meargă la acel biet decăzut pierdut în seara aceasta, să-l 

ridice care este pe drum. Du-te departe în nisipurile mișcătoare ale 

păcatului și adu-l pe acel biet ins de acolo căruia Tu i-ai vorbit așa de mult 

pentru atât de mult timp. Adu-l și curăță-l cu Sângele Domnului Isus și 

așază-l pe scară ca Îngerii să-i slujească și să-l ducă înapoi și înainte, în 

sus și-n jos pe scară, Doamne, așa cum noi ne mișcăm înainte spre glorie. 

Acordă asta, Tată. Vindecă toți bolnavii și suferinzii în seara aceasta. 

Primește glorie din serviciu. Noi le cerem în Numele lui Isus. 
58 Și cu capetele noastre aplecate, mă întreb la acest timp dacă este 

un bărbat sau o femeie păcătoasă aici înăuntru care ar spune: „Frate 

Branham, știi, oarecum sau în seara trecută, eu doar vreau să fiu pe acea 

cale. Vreau să știu că ancora mea... Eu aparțin la biserică, o, da. Dar îmi 

dau seama că biserică mea este zidită pe nisip mișcător. Ea trebuie să se 

năruie ca orice altă clădire; trebuie să cadă jos. Dar eu vreau să fiu zidit cu 

ceva ancorat în inima mea, cu o binecuvântare a lui Dumnezeu care ia 

departe toate păcatele mele și mă numește copilul Său. Și eu vreau să am 

această asigurare că eu trăiesc aproape de El pentru că eu nu știu când aș 

putea fi chemat. Și prin ridicarea mâinilor mele acum către El, eu Îl accept 

acum ca Salvator al meu.” 

Cu capetele voastre aplecate, pianistul să ne dea un ton, ei bine 

vreți apoi, să vă ridicați mâinile către Dumnezeu și să spuneți: „Acum, eu Îl 

accept pe Isus Cristos, Ancora mea pământească care îmi dă aici 

asigurarea că merg la Dumnezeu.” 
59 Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă. Dumnezeu să te 

binecuvânteze, doamnă. Și Dumnezeu să te binecuvânteze, fiule. 

Dumnezeu să vă binecuvânteze. Altcineva la balcon? „Eu acum, cu mâna 

mea ridicată spre Atotputernicul Dumnezeu îmi predau Lui sufletul meu 

vinovat și spun că asta este tot ce pot face eu, Doamne. Eu trag sfoara, iau 

totul la o parte; eu vin cu nimic; nu. Eu îți predau totul Ție Doamne; vreau 
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ca Tu să mă iei în salvarea Ta, caldă, liniștitoare, răcoroasă. Și ajută sufletul 

meu însetat, obosit, în seara asta ca eu să-L pot vedea pe Isus dincolo, Cel 

care a murit la Calvar și mi-a ancorat sufletul în Dumnezeu. Eu vreau ca El 

să facă asta acum așa cum îmi ridic mâinile spre El.” 

Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă. Dumnezeu să te 

binecuvânteze. Un altul? Dumnezeu să te binecuvânteze, domnule, acolo 

în scaun. Dumnezeu să te binecuvânteze. Dumnezeu să te binecuvânteze 

departe acolo în spate. Da. Dumnezeu să te binecuvânteze. Altcineva? 

Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă. Dumnezeu să te binecuvânteze, 

doamnă. Aceea este bine, o, asta este bine. Veniți și doar credeți asta. 

Dumnezeu... Amintiți-vă, El... Ce este asta? Voi spuneți: „Frate Branham, 

de ce zici `Dumnezeu să te binecuvânteze.`”? 
60 Despre ce vorbesc eu? În timp ce creștinii se roagă... Despre ce 

vorbesc eu? Voi v-ați făcut decizia. Ceva a bătut la inima voastră. Ce-a fost 

asta? Duhul Sfânt a bătut la inima voastră. Voi știți că sunteți obosiți și 

pierduți. Voi v-ați ridicat mâna: „Eu o stabilesc acum.” 

„Cel care aude Cuvintele Mele și crede în Cel ce M-a trimis are Viață 

Veșnică.” 

Eu spun: „Dumnezeu să te binecuvânteze.” Sigur, eu spun, „Amin,” 

la asta. Dumnezeu să ia acea persoană, ei și-au ridicat mâna.” Spuneți: 

„Frate Branham aceea are ceva de a face cu asta?” Eu nu știu. Vă amintiți 

că David a fost cel care a strigat ca la răstignirea lui Isus. Profeții când ei 

au vorbit sub ungere, aceea era doar în acel fel. Trebuia să fie. Ei vorbeau 

Cuvântul lui Dumnezeu. Cum este dacă eu aș fi vorbit Cuvântul lui 

Dumnezeu fiecăruia dintre acei păcătoși care și-au ridicat mâna? Cum este 

dacă eu am vorbit asta? Eu am simțit că am făcut-o. Cum este dacă am 

vorbit asta? Ei sunt ancorați. Așa este! Cuvântul lui Dumnezeu vorbește. 

Ce vorbesc aceste viziuni? Ce spun aceste lucruri că se întâmplă? Ce spun 

acestea? Dumnezeu. El a promis aceste lucruri în zilele din urmă. 
61 Există un decăzut să spună: „Eu am hoinărit departe, frate 

Branham, dar în această seară eu îmi ridic mâna spunând, Dumnezeule, 

eu rezolv asta chiar acum, ia-mă?” Un decăzut, ai vrea să-ți ridici mâna 

oriunde, către Dumnezeu, să spui: „Dumnezeule, eu acum vin, eu cred. Eu 

Te accept chiar acum?” Oriunde în clădire, un decăzut? În sus și-n jos pe 

scară, tu ai căzut. Ai căzut; tu nu ai pierdut scara; Dumnezeu este încă cu 

tine dacă tu ai fost ancorat odată în Cristos. Tu poți să-ți pierzi experiența, 

dar, frate, Dumnezeu este încă la inima ta. Tu nu poți părăsi aceea  

niciodată. 
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Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă; eu îți văd mâna. 

Dumnezeu să te binecuvânteze; îți văd mâna. Dumnezeu să te 

binecuvânteze în spate acolo; îți văd mâna. Cineva la dreapta mea? 

Dumnezeu să te binecuvânteze. 

Cineva să-și ridice mâna, spune: „Eu sunt un decăzut, frate 

Branham, dar în seara aceasta prin harul lui Dumnezeu...” 
62 Ziceți: „Care este diferența dacă eu îmi ridic mâna mea sau nu?” 

O, frate, Isus a spus: „Cel ce Mă va mărturisi înaintea oamenilor, Eu îl voi 

mărturisi înaintea lui Dumnezeu.” Este o decizie; este ceva ce tu trebuie să 

faci. Voi trebuie să faceți decizii. Tu a trebuit să faci o decizie cine urma să 

fie soția ta. A trebuit să faci o decizie dacă tu urma să-ți cumperi mașina 

sau nu, dacă urma să cumperi casa sau nu. Dumnezeu să te 

binecuvânteze, domnule. Voi trebuie să faceți o decizie. Voi trebuie să 

faceți o decizie cândva. Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă. 

Dumnezeu să te binecuvânteze; sigur El o va face. Eu cred asta. 

Care este cel mai măreț cuvânt pe care un om l-ar putea spune 

altuia? „Dumnezeu să te binecuvânteze.” Aceea este. Dacă Dumnezeu mă 

va binecuvânta, acela este cel mai bun lucru pe care eu îl pot avea. Aceea 

este tot ce vreau eu, Dumnezeu să mă binecuvânteze; restul din asta este 

în ordine. 
63 Dumnezeu să fie cu voi. O, ce minunat, câțiva au venit. Altcineva, 

ai vrea doar să-ți faci decizia, chiar acum spunând: „Isuse, Fiul lui 

Dumnezeu, eu vreau această experiență. Vreau să fiu născut din nou, 

vreau să Te primesc. Eu vreau această asigurare. Păi, eu am fost decăzut, 

Doamne; nu pot ajunge nicăieri; sunt departe jos la capătul scării; nu am 

urcat niciodată destul de sus ca să fac ceva. Am rătăcit în legătură cu asta; 

am fost clătinat de fiecare vânt de învățătură, totuși Tu știi că eu Te iubesc. 

Și eu vreau să merg puțin mai sus; eu sunt un decăzut.” 

Amintiți-vă când Israel s-a dus jos în Egipt, ei nu și-au pierdut 

niciodată legământul; ei doar și-au pierdut binecuvântarea, nu legământul 

lor. Legământul lui Dumnezeu a rămas același. Da, domnule. Dumnezeu 

deja l-a făcut cu Avraam. Nu contează unde se duc ei, el încă este făcut. 

Așa este! El încă este acolo. Și Sămânța lui Avraam... Voi ați putea fi numiți 

aleși ai lui Dumnezeu ca să fiți sămânța lui Avraam. În regulă, dacă voi aveți 

acum, credeți. 
64 Tatăl nostru ceresc, multe mâini de-aici dinăuntru s-au ridicat în 

seara aceasta. Dumnezeule, copii nestatornici, rătăcind departe de 

Dumnezeu, niciodată n-au fost în stare să se ridice deasupra unei alăturări 
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a unei bisericuțe undeva, totuși ei Te iubesc; ei---ei vin. În marea armată ei 

vor fi întotdeauna un soldat, dacă ei rămân în felul în care sunt acum, dar 

ei sunt în armată. Dar, o, Dumnezeule, care este răsplata? Noi vrem să fim 

maiori și generali. Așa cum a spus Pavel: „Când voi s-ar cuveni să fiți 

învățători, voi aveți nevoie să vă învețe cineva.” 

Tată, ne rugăm ca Tu să binecuvântezi pe fiecare din ei. Adu-i sus 

pe scară doar un pic mai sus în seara aceasta, Dumnezeule. Dă-le vreun 

fel de experiență nouă în seara aceasta ca ei să știe că---că Tu i-ai 

binecuvântat. 
65 Și acești bieți, nestatornici păcătoși care și-au zidit casele acolo 

afară pe nisipuri mișcătoare și ei privesc la ele, li se par nebunie: „De ce 

am facut eu asta? De ce fac eu asta? De ce beau eu? De ce fumez eu? De 

ce joc eu jocuri de noroc? De ce eu nu merg la biserică? Întreaga casă pare 

nebună.” 

Sigur, cu siguranță, ele sunt zidite pe teren noroios, mușchi vechi 

care se scufundă, urmând să fie dus într-una din aceste zile. Dumnezeule, 

lasă-i să vină la această prețioasă Piatră, această Fundație sigură pe care 

Dumnezeu a așezat-o și nu omul, să urce pe scară în seara aceasta, să 

simtă libertatea unei respirații bune, libere. Acordă asta, Doamne. 

După ieșirea afară de pe aleile cu bălegar, murdare, spurcate cu 

șobolani și lucruri și gunoiul aleilor, așază-i pe Muntele Sionului. Aleluia. 

Lasă-i să simtă ce înseamnă spălați prin Sânge, toate păcatele sub Sânge, 

prinzând aerul proaspăt al Duhului Sfânt așa cum îi răcorește, așa cum 

brațele iubitoare ale lui Isus merg în jurul gâtului lor și spui: „Fiul meu hoinar, 

Eu sunt mândru de tine în seara aceasta; tu ai sosit acasă.” Acordă asta, 

Doamne. Fie ca fiecare să fie salvat. 

Și apoi, Tată, în timp ce fac aceea, sunt mulți din copiii Tăi bolnavi 

care stau aici, așteptând. Am încercat în seara asta să le arăt lucrarea Ta, 

că atunci când Tu vorbești ceva, aceea trebuie să fie. Ea trebuie să fie; 

aceea ești Tu Însuți. Tu ai spus: „Eu sunt Domnul care te vindecă.” Și eu 

mă rog ca Tu să-i vindeci pe fiecare din ei. În Numele lui Isus mă rog. Amin. 
66 Fie ca Domnul să vă binecuvânteze așa cum vă ridicați capetele. 

Acum, câți vă simțiți mai bine, cu totul curățiți? Doar puneți-vă mâna...O, 

vai, mă simt mai bine...Cuvântul coboară și curăță păcatele mele. Curăță 

toată indiferența mea, mă face nou. O, de câte ori îmi place mie să merg 

înapoi, când merg acasă și mă duc înapoi în jurul cotului bătrânului pârâu 

departe sus să trec peste anumiți bușteni și așa mai departe și sus în micile 

canioane, merg înapoi sus pe o parte a muntelui acolo și îmi ridic mâinile 
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înaintea Lui. O, cum mă scald în frumusețea Lui, cum Îl ador, nu-I cer nimic, 

doar Îl admir. Ca... 

Cum îmi place să merg încercând să ajut pe cineva, să fac ceva. 
67 Nu demult, jos în sud ei... Nu știu dacă v-am spus vreodată sau nu 

acest lucru mic pe care l-am citit odată . 

Ei obișnuiau să cumpere sclavi, oameni africani, când boerii s-au 

stabilit în sudul îndepărtat, jos în vârful sudist al Africii. Ei au început să 

aducă oamenii de culoare aici și să-i vândă sclavi și să facă sclavi din ei. 

Bieții oameni, departe de căminul lor, ei erau obosiți. Ei știau că niciodată 

nu mai ajungeau să meargă înapoi acasă și să-și vadă mama și tatăl. Și ei-

--proprietarii îi biciuiau cu bice și ei erau tratați îngrozitor de rău. Și cum ei-

--ei mergeau prin jur plângând și erau așa de triști departe de casă. 
68 Și ei aveau---au avut negustori să meargă pe-acolo și să-i cumpere 

pe unii. Ei se duceau la acest proprietar de sclavi și poate el avea trei sute 

de sclavi. Ei cumpărau o sută de sclavi de la el. Îl duceau aici și poate îl 

cumpărau cu cincizeci de dolari de căciulă și îl vindeau cu șaptezeci și cinci 

de dolari de căciulă, întocmai cum se face cu automobilele sau ceva 

asemănător, cumpărând acele ființe umane. 

Și într-o zi un negustor a venit pe-acolo și a găsit un sclav tânăr 

acolo. Vai, cum era el întotdeauna treaz și prompt, nu trebuia biciuit. Frate, 

vreau să spun că el era chiar la treabă; făcea totul doar cum trebuia. Și 

negustorul a spus: „Îl cumpăr pe acela.” 

El a spus: „Nu, nu, el nu este de vânzare. Nu-l vindem.” 

A spus: „De ce este el așa de diferit de restul din ei?” A spus: „Poate 

este șef peste toți.” 

A spus: „Nu, el nu este șef.” A spus: „Este doar un sclav.” 

El a  spus: „Păi, păi, îl hrănești diferit?” 

A spus: „Nu, ei toți mănâncă în bucătărie împreună.” A spus: „Eu 

nu-l hrănesc deloc diferit; el nu este șef.” 
69 „Păi,” a spus, „De ce este asta, el are capul sus, pieptul scos în 

afară?” A spus: „Tu nu...Tu doar îi spui ceva; el este gata să facă. De ce 

este purtarea lui atât de bună decât și a celorlalți?” 

El a zis: „Eu îți voi spune, de ce.” A spus: „Nu am știut mult timp eu 

însumi, dar...” a spus, „știi, am aflat.” A spus: „Tatăl lui este regele tribului. 

Și deși el este străin aici departe de casă, el ține moralul celorlalți sus, știind 

că tatăl lui este un rege și el este fiu de rege.” 

Bărbați și femei, să ne comportăm, deși suntem sclavi pe acest 

pământ față de lucrurile acestei lumi, dar să știm că Tatăl nostru este Rege. 
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Haideți să luăm Cuvântul Său. Corect. Noi putem fi străini, dar să ne 

comportăm ca fiii și fiicele Regelui. Fiți treji și mergeți. Când Dumnezeu 

vorbește un Cuvânt, haideți să-L apucăm. Asta este! El a spus: „Eu sunt 

Domnul care te vindecă.” 

„Amin! Este adevărat. Eu sunt fiul Regelui. Eu cred asta. Aleluia!” 

„Cereți și voi veți primi.” 

„Eu o cred.” 
70 Dumnezeu a spus: „Eu voi semna---trimite semne printre voi, profeți 

printre voi în ziua din urmă. Eu voi arăta semne și minuni în ziua din urmă.” 

„Eu o cred. Amin!” 

„Peste slujitoarele Mele și slujitorii Mei, eu voi turna Duhul Meu în 

acea zi.” 

„Eu o cred.” 

„Eu voi turna Duhul Meu peste tinerii voștri; ei vor vedea vedenii. 

Bătrânii voștri vor visa vise.” 

„Eu o cred.” 

Isus a spus: „Încă puțină vreme și lumea nu Mă va mai vedea; totuși 

voi Mă veți vedea: căci Eu voi fi cu voi, chiar în voi până la sfârșitul lumii.” 

„Eu cred asta.” 

Dumnezeu a făcut o cale pentru asta; El a curățit inimile noastre, a 

adus Duhul Sfânt înăuntru. Duhul Sfânt este aici, acum. Duhul lui 

Dumnezeu este aici, acum. O, ce ungere! O, eu---eu sper ca voi să puteți-

--să puteți vedea ce văd eu, știu ce simt în inima mea chiar acum. Ascultați, 

Cel minunat, această fundație sigură, această Piatră adevărată, Acesta---

Piatra lui---lui Dumnezeu, Nestemata lui Dumnezeu, Ancora sufletului 

nostru este chiar aici cu noi acum. 
71 Noi nu---voi nu-L vedeți cu ochii voștri. Sigur, El este în altă 

dimensiune. Eu vă pot dovedi aceea. Este televiziune care trece pe-aici,  

imagini, le vedeți? Dar ele sunt aici. Sunt glasuri care trec pe-aici din 

tărâmul radioului, le vedeți? Nu. Dar ele sunt aici, oricum. Le auziți? Nu, ele 

sunt aici oricum. Sunt în altă dimensiune. 

Așa este Cristos aici, acum. El a spus: „Aceste lucruri pe care Eu le 

fac, le veți face și voi.” 

O, eu aș vrea ca această audiență, această întreagă audiență să 

poată fi stabilită pe acel singur lucru chiar acum. Ce scumpi sunteți! Cum 

apreciez eu iubirea voastră. Când îl aud pe Joseph că spune aceste lucruri, 

eu mă afund în scaunul meu seara, aproape, când îl aud că spune aceea. 

Eu văd iubirea voastră. Eu nu sunt vrednic de asta. 
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72 Dar, prieteni eu vă spun, cu dragostea voastră să credeți că ce eu 

v-am spus este adevărul, dacă aș putea să vă trec peste un singur firicel 

de ață, voi ați vedea unul din cele mai glorioase lucruri că se întâmplă; ar fi 

o altă zi a Cincizecimii chiar aici, dacă voi doar ați vedea. 

O, dacă aș putea trăi astfel, dacă aș putea sta astfel, dacă Acesta 

care este peste mine acum, care este prezent acum... El doar străpunge 

de la o dimensiune la alta. El este aici. Eu pot dovedi asta, că El este aici. 

Amin. Și Cuvintele Lui sunt adevărate. El nu poate eșua. Credeți voi asta? 

Nu este niciun cartonaș de rugăciune afară... Niciun cartonaș de 

rugăciune să avem o linie de rugăciune, dar Isus Cristos este aici. Amin. 

Noi nu putem alinia oamenii. Dacă Isus vă va dovedi chiar acum că El este 

viu chiar aici în această clădire, L-ați accepta, voi toți oamenii bolnavi? 

Dacă El va face aceleași lucrări, semnul lui Mesia, pe care El l-a făcut lui 

Filip și lor așa cum ei au venit în jurul muntelui și când El s-a uitat la Filip și 

i-a spus ei---lui Natanael și i-a spus unde a fost el mai înainte---ce i s-a 

întâmplat. I-a spus femeii la fântână care era problema ei și ea a spus: 

„Acela este semnul lui Mesia.” 
73 Dacă El va face același lucru, vreți fiecare din voi toți... Atenție. Vreți 

să vă ridicați mâinile și să spuneți: „Eu o voi accepta și fiecare promisiune 

pe care El a făcut-o, chiar acum dacă El o va face.” Vreți să vă ridicați 

mâna? Dumnezeu să vă binecuvânteze. Eu cred că voi ați intenționat asta 

întradevăr. 

Tată, tu ești într-un scaun cu rotile: eu știu că tu ești olog. Iată o 

femeie care stă aici oloagă. Sunt alții aici care sunt ologi. Eu nu am nicio 

cale... N-am nicio cale; eu nu vă cunosc: nu știu nimic despre voi. Dar lăsați 

ca Domnul Isus să îmi arate o viziune chiar aici, acum. Dacă El va face, 

atunci voi veți ști că eu v-am spus adevărul și Biblia pe care o predic este 

adevărul. Acesta este adevărul. Dumnezeu este obligat să adeverească 

adevărul Său. Ce-a făcut El? El a turnat Duhul Lui în zilele din urmă. El a 

spus: „Eu voi trimite aceste lucruri ca să adeverească adevărul.” 
74 Atunci dacă El a promis că tocmai aceleași lucruri pe care le-a făcut 

El, le vom face noi de asemenea, El trebuie să facă o cale pentru asta. El 

trebuie să vă dovedească asta vouă (Este aceea corect?) căci El a promis  

asta. 

Acum, doar... Smeriți-vă voi înșivă. Priviți în această direcție, fiecare 

persoană în clădire, priviți în această direcție, nu la mine. Așa cum Petru și 

Ioan a spus: „Uită-te la noi,” aceea nu înseamnă să te uiți la ei că sunt ceva 

pentru că imediat și-ar rupe hainele și ar spune: „Nu---nu privi la noi în acel 
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fel.” Ci priviți în această direcție și credeți că ceea ce v-am spus în seara 

asta despre Isus Cristos este adevărul. Ce este salvarea noastră, planul 

nostru, ancora noastră și tot despre ce am vorbit, că voi sunteți aici ancorați 

în Cristos, ce folos să te îngrijorezi? Fiți fericiți, duceți-vă, cereți lui 

Dumnezeu, credeți că primiți aceea și luați-L pe El pe Cuvântul Său. Acela 

este lucrul. Acela este adevărat. Dumnezeu este obligat să răspundă. Voi 

priviți în acest fel și credeți asta; aceea-i credința voastră. Ungerea Duhului 

Sfânt este... 
75 Eu nu sunt un fanatic, Dumnezeu știe aceea și voi știți aceea. Eu nu 

sunt un fanatic, nu, domnule. Dar eu știu despre ce vorbesc. Eu cunosc că 

este adevărul Lui. Priviți în acest fel și credeți. Lăsați pe Dumnezeu să 

materializeze ceva înaintea mea, așa cum vrea El și voi credeți. Și apoi 

ridicați-vă mâna către Dumnezeu că voi o acceptați. 

Eu nu știu. Eu doar trebuie să privesc și să cer lui Dumnezeu și să 

cred. Fie ca Domnul Isus, sfântul Fiu al lui Dumnezeu, în care eu cred cu 

toată inima mea că este Iehova făcut manifestat în trup... Eu cred că El este 

Dumnezeul Emanuel care a coborât jos din glorie și Și-a format pentru Sine 

un trup de carne numit Fiul lui Dumnezeu, a umblat pe pământ printre 

oameni. El a trăit ca un om. Dar El s-a făcut pe Sine un pic mai jos decât 

Îngerii ca să ia moartea asupra Lui, ca El să poată muri prin moartea unui 

păcătos pentru toți oamenii, ca toți oamenii care vor crede să vină la El și 

să fie salvați. Fie ca El, care este Trandafirul din Sharon, Crinul din Vale și 

Steaua Dimineții, care este Alfa și Omega, Începutul și Sfârșitul, fie ca El 

să vină așa cum eu cânt asta pentru El. Și fie ca El să arate slujitorului Său 

lucruri care ar trebui să fie ca lumea să poată ști că Isus Cristos este Fiul 

lui Dumnezeu și fiecare persoană din El este ancorată în Dumnezeu, 

aceasta eu cânt lui Dumnezeu, Dumnezeul sfânt din cer, Creatorul cerurilor 

și pământului în Numele Fiului Său, Isus Cristos, doar pentru gloria lui 

Dumnezeu și gloria Domnului Isus Cristos. Aveți credință. 

                                 În timp ce pășesc în labirintul întunecos al vieții 

                                 Și întristările se răspândesc în jurul meu, 

                                 Fii Tu Călăuzitorul meu; 

                                 Poruncește întunericului să se transforme în zi,  

                                 Șterge toate temerile mele, 

                                 Lasă-mă ca din această zi 

                                 Să fiu în întregime al Tău! (Fie ca eu să nu mă mai 

îndoiesc niciodată). 



  INFAILIBILITATEA CUVÂNTULUI VORBIT A LUI DUMNEZEU         31 
76 Văd stând înaintea mea o doamnă; este o doamnă de culoare. Se 

mișcă spre stânga mea, are un băiețaș. Văd un doctor că examinează ceva 

în legătură cu o boală a pielii de pe cap. Doctorul nici măcar nu știe ce este 

aceea. Și tu l-ai adus ca eu să mă rog pentru el. Este o boală care erupe  

pe pielea capului său. Doamna stă chiar aici, copilul stă acolo. Aceea este 

corect, nu-i așa? 

Vedeți ce a făcut credința ei? Pune-ți mâna peste copil acum. O, 

Dumnezeule, doctorii pot să nu cunoască aceasta, dar Tu cunoști. Acea 

credință a acelei femei a făcut contact cu Duhul Sfânt. Și, o, Duhule Sfânt 

a lui Dumnezeu, duhul meu strigă către Tine, vindecă copilul și fie ca acest 

rău să-l părăsească, în Numele lui Isus Cristos. Amin. Nu te îndoi, crede. 
77 Acum, credeți voi? Acum, fiecare din voi, același lucru. Același 

Dumnezeu care a arătat milă... Păi, eu n-am văzut niciodată acea femeie, 

n-am știut nimic despre ea și eu n-o cunosc. Dar ea se ruga. Eu provoc pe 

oricine să facă același lucru. 

Eu văd un fel de femeie cu arătare atrăgătoare stând înaintea mea. 

Ea vine chiar spre mine. Este doamna care stă aici, tu ai o infecție; este 

vezica urinară. Așa este! Dacă aceea este corect, ridică-ți mâna, tânără 

doamnă care stai aici. Ridică-te în picioare. Întoarce-te către audiență. 

Dumnezeu să te binecuvânteze. Este aceea adevărat, fiecare cuvânt din 

aceasta, doamnă? 

Vedeți ce vreau să spun? Ce este asta? Când Natanael a venit 

pășind spre El, a spus: „Iată un israelit în care nu este viclenie.” Dumnezeu 

a făcut o cale. El a făcut o cale. El a făcut o cale pentru tine. Acum, calea 

pentru vindecare este deja pregătită la Calvar. Vindecarea voastră a fost 

deja cumpărată acolo. Dar ce-a făcut El? Binecuvântez Numele Lui. El a 

făcut o cale pentru Duhul Sfânt, pentru voi ca să-L contactați și să-L 

adeveriți, că este adevărul. Voi credeți? 
78 Acum, puneți-vă mâinile unul peste celălalt. Totul s-a sfârșit; este 

terminat. Dacă am avea cincizeci în linia de rugăciune, ar merge întocmai 

la fel. Acum, aceea este credința voastră. Credeți voi? Nu-mi pasă ce este 

în neregulă cu voi. Eu n-aș putea să vă vindec. Dumnezeu poate arăta 

viziunea; voi vedeți aceea. Aceea nu este telepatie mintală. Cum aș putea 

eu vreodată să cunosc acei oameni? Nu i-am văzut niciodată. Văd alta care 

vine. 

Dar aplecați-vă capetele doar un minut. Tată ceresc, eu văd ce vrei 

Tu ca eu să fac. Eu părăseam clădirea la chemarea la altar, dar Tu aveai 

pe cineva aici; fără îndoială Tu pescuiai pe cineva. O, Dumnezeule, acordă 



32          INFAILIBILITATEA CUVÂNTULUI VORBIT A LUI DUMNEZEU 

asta în seara asta. Acum, cu mâinile lor unul peste celălalt, puse pe unul și 

pe celălalt, Tu ai spus: „Aceste semne îi vor urma pe cei ce cred.” Ei și-au 

ridicat mâinile cu un timp în urmă, dacă Tu ai dovedi că ești în mijlocul lor, 

că ei vor crede. Acum, Tată, eu le-am spus că Tu deja i-ai vindecat, pe 

fiecare i-ai vindecat. Când Tu ai murit la Calvar, Tu ai câștigat vindecarea 

lor chiar acolo. Este totul terminat. Doamne, lasă-i să acționeze astfel 

acum. Lasă-i să plece afară de-aici comportându-se ca adevărați creștini și 

să Te creadă. Și eu condamn fiecare boală din această clădire, fiecare 

suferință. În Numele lui Isus Cristos, eu condamn pe diavol. 

 

  


